

Föreningen Utveckla Örbyhus Tobo och Vendel Protokoll från styrelsemöte, 2021-05-05, Zoom

Närvarande: Lena Persson, Gina Axlund, Anders Honkamaa, Max Fredriksson, Elisabeth Söderström, Inger Olausson, Berit Andersson

1. Formalia

Gina Axlund utsågs till mötesordförande och mötessekreterare. Anders Honkamaa och Lena Persson till protokolljusterare.

2. Föregående protokoll

Anses omedelbart justerat och läggas till handlingarna.

3. Sommartorg

750 kr i arrendeavgift. Beslutas att föreningen tar kostnaden. Tierps kommun/Samhällsbyggnad står för vattenslang, vatten och förvaring. Temab står för att leverera pallkragar och ger extra jord. Styrelsen föreslår att ett schema för vattning tas fram.

4. Verksamhetsplan 2021

“Vad bör vi göra? Vad vill vi? Vad kan vi? Vad ska vi göra? Och Hur? “
Styrelsen gick igenom förslaget på verksamhetsplanen. [Planen](#) antas.

5. Rapport arbetsgruppen Struktur, rutiner och former för styrelsen

Sandra sammankallar till möte. Medskick till arbetsgruppen att diskutera:

- Nyhetsbrev: öppet brev, bara till medlemmar eller till dem som aktivt anmäler sig? Bestämma hur många gånger per år, titel, osv
- Löpande insamling av idéer: stöd från idé till verklighet, öppet diskussionsforum via zoom under detta år. Även ta fram plan om tiden efter pandemin.

6. Hemsida och nyhetsbrev

- Städning av sidan behöver göras innan vi kan “lansera” den. Sedan lansering i samband med poddsläpp. Separat möte behövs för att gå igenom sidan och rensa. Anders kallar.
- Styrelsen ger i uppdrag till Gina, Sandra och Isabelle att skriva nyhetsbrev om avslut av Framtidsfabriken, närmsta tiden framåt, kvartalsfika, sommartorg.

7. Samordning av transporter, ansökan till Vinnova.

Beslut kan inte tas av styrelsen utan bakgrund eller information om ansökan. Isabelle får kalla till ett extrainsatt styrelsemöte med bara den punkten.

8. Rapport poddgruppen

Sex inspelade avsnitt bl.a. med samhällsbyggnad, kommundirektör, TEMAB, om Epa-traktorer. Bara ett avsnitt redigerat. En del detaljer som intro, outro osv ej klara, men ett avsnitt ska komma ut innan sommaren. Vi behöver komplettera första avsnittet där styrelsen presenterar sig med presentationer av de nya styrelseledamöterna.

Spridning: lägga ljudfilerna på hemsidan och länka på fb eller andra fria poddtjänster.

9. Övriga punkter

- *Adressändring*: styrelsen beslutar att adressändra från Stationsvägen/ Framtidsfabriken till Isabelles adress tillsvidare.
- *Slyröjning i Tobo/Örbyhus*: diskussion med kommunen behövs. Många medborgare har skickat in synpunkter till medborgarservice, men inga svar har skickats av Temab. Styrelsen beslutar att föreningen skickar in synpunkt/klagomål så att vi får ärendet diariefört och därmed svar från Temab. Ev lösningar: IOP? Söka pengar för röjning, starta studiecirkel om röjsågsörkort?
- *Samlingspunkt för att köra med EPA-traktorer* i ÖTV efterfrågas av ungdomar. Styrelsen tänker på möjliga platser eller andra aktörer som kan vara behjälpliga. Uppföljning vid nästa möte.
- *Kohagen*: mycket skräp i diken. Isabelle hör om idrottsföreningarna kommer att göra skräpplockning eller om vi kan anordna tillfällen (Håll Sverige rent). Koppla även till Mat och biologisk mångfald.
- *Till nästa möte*:
 - Ansökan om kanotstation - status?
 - Trafiksituationen vid stationsområdet - vad är på gång stationsområdet?

10. Nästa styrelsemöte

2/6 kl 19:30-21:00

Underskrifter

Gina Axlund
Mötesordförande

Gina Axlund
Mötessekreterare

Lena Persson
Protokolljusterare

Anders Honkamaa
Protokolljusterare